
Respostes a la Ciutadania del Grup Municipal CiU al Ple de 26/3/08 
 
 
Com veu el vostre partit la venda definitiva i indefinida de les places 
d’aparcament soterrat de la Rambla Àngel Guimerà, plaça Catalunya i 
carrer Molí? 
En cas de no estar-hi d’acord, es pot fer alguna cosa per evitar-ho? 
 
“Bé, sobre aquest punt, de fet nosaltres ens plantegem i no tenim 
excessivament clara la conveniència de privatitzar el sòl públic, i de fet la 
proposta que vostès avui porten al ple va en aquesta línia una miqueta. De fet, 
hi ha altres motius que ens fan replantejar-nos quina ha de ser la nostra posició 
al respecte, des de la indemnització als usuaris que en el seu moment van 
pagar unes concessions per un termini de 50 anys, i que en aquests moments, 
si hi ha aquesta modificació se’ls haurà d’indemnitzar d’alguna manera, des de 
la revalorització pròpiament dita dels pàrquings i de l’ús i de la utilitat pública 
que se’ls hi està donant. A més a més que també trobem a faltar en aquesta 
proposta inicial algun tipus d’informació que sigui pròpiament algun tipus 
d’import orientatiu, d’alguns criteris, en fi. 
 
Trobem a faltar entre altres coses també un balanç del que seria la gestió que 
ha fet la concessionària en els tres pàrquings al llarg d’aquests anys. A més a 
més sabem, perquè vostès ens ho han comunicat, que el barri de Finestrelles 
també es veurà afectat perquè hi va un pàrquing nou al tram del parc a sobre 
del ABBA, vull dir que hi ha una sèrie de motius que bé, que ens fan plantejar-
nos què hem de fer amb tot això. Veiem que està molt verd el tema, entenem 
que està molt verd i que evidentment, votar això a favor doncs home, seria 
donar-los un xec en blanc que en aquests moments vostès saben que, com 
estem a l’oposició, no ens podem permetre el luxe de donar-los un xec en 
blanc. 
 
Malgrat tot, com que sí que tenim molta intenció en voler desxifrar què acabarà 
passant amb tot això, i malgrat que, hi insisteixo, hi ha molts punts que encara 
creiem que s’han d’aclarir, que està molt verd el tema, doncs ens abstindrem i 
en tot cas, esperarem que ens donin més noticies per assumir un 
posicionament definitiu al respecte. Per tant, en el punt 8 Convergència i Unió 
s’hi abstindrà.” 
 
Com haurà vist, he llegit l’argumentació que vam donar d’aquest tema el ple 
passat. Espero haver-li contestat. 


